
 

 

Vážení spoluob čané, 
 

 

zima se stále drží, přestože ta letošní byla tvrdá a vyžádala 
si nemalé finanční náklady na údržbu místních komunikací 
při odklízení sněhu. Ani jsme se nenadáli, jaro nám klepe 
na dveře a ptá se nás jak jsme připraveni na tento rok co 
se týká plánu prací na zvelebení naší obce. Každý rok byl 

velice plodný a vše se dělalo pro spokojenost našich 
občanů. Je to vidět, jak se naše obec mění. 
Na letošní rok jsme se dobře připravili a naplánovali jsme 
tyto akce: 
 
 

1. Rekonstrukce hasičské zbrojnice, na kterou obec zásluhou pana starosty získala účelovou dotaci ve výši 4 milióny 
korun. Její rekonstrukcí a stavebními úpravami se v 1. nadzemním podlaží zvedne světlá výška stropu pro použití 
vyššího hasičského auta. V 2. nadzemním podlaží vznikne schůzovací místnost, sprchy a WC včetně vnitřní šachtice 
pro sušení hadic. 

2. Výstavba fotbalového hřiště pro mládež o rozměrech hrací plochy 40 x 20m s umělým travním porostem v areálu 
stávajícícho velkého hřiště. 

3. Bytový dům při obecním úřadu na Slezské ulici č. 250 – výměna oken za plastové a provedení fasády. 

4. Bytový dům Slezská ulice č. 280 – výměna oken za plastové, oprava komínů, oprava střechy včetně výměny krytiny a 
klempířských prací, zateplení a provedení fasády. 

5. Ulice Družstevní – osazení obrubníků včetně živičného povrchu. 

6. Oprava obecních komunikací živičným povrchem a oprava chodníků. 

Úkolů pro tento rok máme mnoho a věříme , že se nám je podaří splnit ke spokojenosti našich občanů. 
 
          Komise pro výstavbu při OÚ 
          Václav Hrbáč 

 
Webové stránky školy        www.skolapustapolom.cz  
 
Od února 2006 se rozběhly webové stránky naší školy, 
kde se Vám budeme snažit předávat co nejaktuálnější 
informace o dění v naší škole. V současné době není jeho 
podoba zrovna ideální (musíme ještě vychytat drobné 
„mouchy“, ale do konce března by už mělo být všechno 
v pořádku. Pokud máte nějaké náměty a připomínky , 
neváhejte a napište na naši, zatím stále platnou, e-
mailovou adresu: zs.pusta.polom@volny.cz. Do budoucna 
plánujeme také rozšířit síť e-mailových kontaktů na 
všechny pedagogické pracovníky školy a na všechna 
odloučená pracoviště, tzn. školky a školní jídelnu. Zatím 

nám v tom brání nedostatky 
v připojení k internetu, ale 
intenzívně na tom pracujeme. 
Nejpozději od nového 
školního roku zahájíme 
systém elektronického 

omlouvání absence a 
odhlašování obědů. V žádném 

případě se samozřejmě nebráníme osobnímu kontaktu, 
ale věříme, že tento systém Vám ušetří spoustu času. 
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Rada školy  
 
Od 1. 1. 2006 byla zřízena v naší škole školská rada. 
Jejím úkolem je dohlížet na činnost výchovně 
vzdělávacího programu školy a také má co mluvit do 
hospodaření školy. 
Tlačí-li Vás nějaký problém, myslíte si, že by se mělo 
něco změnit, či zlepšit, popř. máte-li potřebu se o něčem 
poradit a máte dojem, že by Vás učitelé ani ředitel ve 

škole v žádné z těchto 
oblastí neuspokojili, 
můžete se s důvěrou 
obrátit na některého 
z členů této rady. 

 
RnDr. Jiří Čech   jiri.cech@mittalsteel.com 
Ing. Jolana Silonová  jolana.silonova@seznam.cz 
Ing. Vít Čerbák   vit.cerbak@seznam.cz 
Radmila Havrlantová  nota.n@seznam.cz 
PaedDr. Ivana Cigánková ivana.cigankova@seznam.cz 
Jana Světnická   jana.svetnicka@seznam.cz 
 
 

Drobné, ale d ůležité zm ěny…..  
 
Od 13. března jsme provedli malou a zřejmě asi důležitou 
změnu ve školní jídelně. Položili jsme kobercové čisticí 
zóny a zrušili jsme zouvání žáků ve školní jídelně. Značná 
část rodičů byla rozladěna tím, že děti v jídelně šlapou po 
mokré podlaze, ztrácejí věci, pletou se jim boty a 
spoustou jiných problémů. Několik ohnivých telefonátů, 

samozřejmě anonymních, na nás dštilo oheň a síru, „že 
sa učitelé nomosíja přezůvať, ale děcka ano, tož co to je 
za b…..“  Přezouvali se všichni bez rozdílu věku, vyznání, 
postavení a barvy pleti. Přiznávám, že jsme tuhle úpravu 
načasovali poněkud nevhodně - téměř na konci zimy, 
přesto věříme, že spokojeni budou rodiče i žáci.  

 

Prosba….  
 
Chceme dál pokračovat ve zlepšování prostředí naší 
školy a chci touto cestou požádat nebo spíše poprosit ty 
z Vás, kteří by doma měli nějakou neupotřebitelnou 
pohovku, ideální by byla rohová, zda by nám ji nemohli 
věnovat do školy. Není to z důvodu, že by si ředitel 
během dopoledne v klidu schrupnul, ale chceme využít 
volného prostoru na našich chodbách a vytvořit malá 
zákoutí, kde si budou moci naši žáci odpočinout od 
neustálého masírování hlav. Máte-li doma něco takového 
a rádi byste se „toho“ zbavili, neváhejte, volejte, 
mailujte…… 
 

Dětský sbor NOTA  
 
Dětský sbor NOTA ve středu 23. 3. 2006 zazpíval na Jarním koncertě věnovanému 60. výročí založení Kojeneckého 
ústavu v Opavě, který nesl název „ZPÍVÁME PRO MIMINKA“. Výtěžek tohoto koncertu byl věnován Kojeneckému ústavu 
v Opavě. 
 
V pátek 17.3.2006 se dva žáci naší školy Klára Silonová  (II.třída) a Lukáš Zlámal  ( V.třída) zúčastnili soutěže dětských 
lidových zpěváků „ Opavský sk řivánek.“  
Úspěšně nás reprezentovali a postoupili do dalšího kola,které proběhne v pátek 7. 4. 2006 formou veřejného koncertu 
v Loutkovém divadle v Opavě. Zazpívají si za doprovodu cimbálové muziky Sekeráše.  
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Škola v Pusté Polomi Vás všechny zve 

na Velikonoční jarmark, 

který proběhne v úterý 11. 4. 2006 v tělocvičně školy od 16. 00.hod 
Přijďte a nakupte si věci a výrobky , které u Vás na Velikonoce rozhodně nemohou chybět. 

Nebojte se, nebudete ani o hladu a žízni. 

Čeká na Vás lahodné občerstvení 

s nevídanými specialitami a nevídanou obsluhou….. 

 

 
 
 

Školní vzd ělávací program  
 
Ze sdělovacích prostředků se na nás 
ze všech stran hrnou nové a nové 
informace, které se věnují reformě 
školství. Tyto informace jsou, 
bohužel, ne vždy správně 
interpretovány. Ze všech stran 
slyšíme, že je potřeba všechno 
změnit, že se už nebude učit fyzika, 
chemie, či jiné předměty, od první 
třídy se budou učit dva jazyky 
najednou, atd, atd. Řada rodičů je 

zmatena a neví, co si o tom má 
myslet. Nelze se jim ani divit, 
protože osvěta státu v této oblasti je 
minimální a správné informace, které 
by vše uvedly na pravou míru se 

jaksi nedostávají. Jak to tedy 
opravdu je? 
 Dne 1. 1. 2005 začal platit 
nový školský zákon, který mimo jiné 
říká, že vchází v platnost rámcový 
vzdělávací program pro základní 
školy. Tento program, zvaný též 
RVP, je v podstatě seznam 
dovedností (kompetencí), které by 
měl žák po ukončení povinné školní 
docházky na konci deváté třídy 
umět. Samotná škola si poté musí 
dle tohoto RVP do dvou let 
vypracovat svůj vlastní školní 
vzdělávací program neboli kuchařku, 
jak těmto dovednostem žáky naučit. 
Od září 2007 bude každá škola 
vyučovat dle svého vlastního 

školního vzdělávacího programu, 
který si ušije na míru přesně podle 
podmínek, které tato škola k výuce 
má. Má to své výhody i nevýhody. 
Mezi výhody bych zařadil hlavně 
možnost si sami rozhodnout, co a 
v jakém rozsahu budeme učit. Mezi 
nevýhodu řadím hlavně obrovskou 
odpovědnost. Že něco děláme 
špatně, můžeme zjistit až za hodně 
dlouho a jen málo lidí nám v tomhle 
poradí. Nemůžeme si samozřejmě 
dělat, co chceme. Stále jsme vázáni 
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RVP, tedy pevně danými 
podmínkami, jak ŠVP tvořit. Co 
nového se po zahájení výuky dle 
ŠVP objeví? Větší důraz na výuku 
cizích jazyků, informatiky, lepší 
komunikační dovednosti, lepší 
schopnost řešit problémy, orientovat 
se v nich a také nebát se projevit 
svůj vlastní názor.  
Také učitelé se musí na tyto změny 
připravit. Jednou z cest je i 

organizování vzdělávacích akcí pro 
celou sborovnu. K tomu také 
využíváme a budeme využívat 
ředitelského volna. Jedna akce 
proběhla  v únoru a další plánujeme 
na duben. Chtěl bych tím vysvětlit, 
že i sami učitelé se musí intenzivně 
vzdělávat, aby dokázali svůj 
vzdělávací program správně vytvořit. 
Nejdůležitějším bodem tohoto 
programu však bude zdravý a 

rovnocenný vztah mezi žáky a 
učiteli. I ten se musíme učit správně 
vytvářet. Při jedné takové vzdělávací 
akci nám ředitel školy, který na svém 
programu pracuje již 12 let řekl: „Na 
začátku jsem měl tři cíle. 1.žákům 
nebude škola vadit, 2. žáci se budou 
chtít učit, 3. žáci  budou do školy 
chodit rádi. Dnes po 12 letech jsem 
dosáhl bodu č.1.“ 
 

 
Bude to tedy náročný běh na dlouhou trať. Budeme se samozřejmě snažit Vás rodiče o všem řádně informovat. Ať už na 
třídních schůzkách nebo na internetu. A hlavně, máte-li jakékoliv pochybnosti – ptejte se!!!  

Mgr.Vlastimil Hrádek 

 

 
 

Komentá ř ke sportovním akcím školy  

 

Lyža řský kurz žák ů sedmých t říd 

 

 

Lyžařský kurz se uskutečnil od 12.2.-17.2.2006 

v Beskydech ve středisku Hustisko-Solanec. Ubytování 

bylo zajištěné v hotelu Myacentrum. Kurzu se zúčastnilo 

34 žáků, 3 učitelé TV a lékař. 

 Sněhové podmínky byly 

výborné, bylo asi 150 cm sněhu. Celý 

týden vytrvale sněžilo. Teploty se 

pohybovaly přes den okolo -5 st. Celsia. 

K dispozici měli žáci asi  dva kilometry 

vzdálený, perfektně upravený svah. 

Dopravu na místo a zpět každý den 

zajistili vlekaři malým ski-busem.  

 Žáci byli rozděleni do tří 

družstev podle svých lyžařských 

schopností. Třetina žáků stála na lyžích 

poprvé. Všichni lyžaři měli kvalitní 

výstroj seřízenou ve ski-servisech. 

Všichni si se zájmem a pílí osvojovali 

základy sjezdového lyžování a carvingu, 

doplněné videopořady.  

 V úterý odpoledne jsme do programu zařadili 

vycházku k vleku Pod Soláněm, kde si žáci mohli 

vyzkoušet tzv. snowtubing. Ve středu večer si  pak někteří 

zdatní lyžaři vyzkoušeli lyžování při umělém osvětlení. 

  Stravování bylo třikrát denně, velice kvalitní a 

v dostatečném množství. Žáci dodržovali pitný režim. 

Ubytování bylo ve tří až pěti lůžkových pokojích, převážně 

s vlastním sociálním zařízením. 

 V průběhu kurzu nedošlo k žádnému úrazu, jen 

sedm žáků prodělalo lehčí střevní chřipku. Vedení kurzu 
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potěšilo, že personál žáky za jejich celkové chování a 

vystupování pochválil. Výchovný, vzdělávací a zdravotní 

cíl kurzu byl splněn. 

 I v letošním roce se vedoucí kurzu obrátili na 

obecní úřady a sponzory se žádostí o finanční příspěvek. 

Chceme poděkovat OÚ v Hlubočci za podporu. Obecní 

úřady z Kyjovic, Těškovic a Budišovic nepřispěly žádnou 

částkou. Zvláště děkujeme panu Ing. Zdeňku Frankovi, 

který také přispěl nemalou částkou na ceny pro žáky.  

Další částka od ZŠ a MŠ, příspěvkové organizace Pustá 

Polom, byla využita na dopravu autobusem.

. 

Lyža řský zájezd a bruslení  školy 

 

Pro velký úspěch lyžařských 

výcviků a oblíbenost lyžování mezi 

žáky základní školy, uspořádali 

učitelé tělesné výchovy s vedením 

školy jednodenní lyžařský zájezd do 

Tošovic u Fulneku. 

 Přihlásilo se celkem 33 žáků 

od šesté do deváté třídy. Doprava, 

stravování, lyžování, zdravotní 

služba, sněhové podmínky i 

upravenost svahu byly výborné a 

dostatečně zajištěny. V průběhu 

výcviku probíhalo opakování 

lyžařských dovedností pod 

dohledem učitelů Hany Plačkové, 

Michala Jurče a Jiřího Jurana. 

Zdravotní službu zajistila paní 

učitelka Jana Hrádková. 

Žáci měli možnost si vyzkoušet školu 

carvingu, paralelní jízdu v obloucích 

a například i slalom mezi brankami. 

Další sportovně-zábavné akce se 

mohli naši žáci zúčastnit ve čtvrtek 

23.3. od 13 hodin. Škola uspořádala 

bruslení na ledě v Bully aréně 

v Kravařích. 

Obě akce proběhly bez jakýchkoliv 

potíží. 

 Jelikož roste neustále zájem 

o nejrůznejší sportovní aktivity na 

naší škole, velmi rádi přivítáme od 

rodičů, občanů i firem jakoukoliv 

nabídku sponsoringu TV a sportu. 

S vaší finanční či materiální 

podporou bychom mohli v žácích 

lépe vzbudit zájem o pohyb a sport.

 

 Mgr.Hana Plačková, Bc.Michal Jurč. 
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Marius Pedersen – termíny svoz ů odpad ů 
Harmonogram svozu velkoobjemových a nebezpečných složek komunálního odpadu 

„Mobilní sběrna 2006“ 

 

Termíny svozu:  sobota 25. března 2006 od 8:00 do 11:30 

   sobota 7. října 2006  od 8:00 do 11:30 

 

Stanovišt ě:  Pod kostelem  

 

 

Harmonogram svozu 

plast ů 

„Plasty 2006“ 

 

Termíny svozu: 

úterý 25. dubna 2006 

úterý 30. května 2006 

úterý 27. června 2006 

úterý 25. července 2006 

úterý 22. srpna 2006 

úterý 19. září 2006 

úterý 17. října 2006 

úterý 14. listopadu 

úterý 5. prosince 
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Raná péče – podpora a provázení rodin d ětí s postižením  

 

Máte malé dítě a nejste si jisti jeho vývojem? Má Vaše dítě zdravotní postižení? Máte obavu, že něco zanedbáte? 

Potřebujete poradit? 

 

Rodičům, kteří mají malé dítě se zdravotním postižením, 

je určena sociální služba raná péče. 

Raná péče je terénní služba – poradci dojíždějí do 

domácnosti rodiny, která dítěti zajišťuje bezpečné a 

známé prostředí. Je zaměřena na podporu rodiny a 

podporu vývoje dítěte s ohledem na jejich specifické 

potřeby.  

Tuto službu poskytuje Slezská diakonie - Poradna rané 

péče při středisku Benjamín. Sídlo poradny je v Krnově, 

odkud poradci vyjíždějí do rodin, které o službu projeví 

zájem.  

Poradna rané péče se zabývá dětmi s mentálním, 

pohybovým a kombinovaným postižením, dětmi 

předčasně narozenými a dětmi s autismem. Věk dětí je od 

narození do 7 let nebo do nástupu do školního zařízení. 

Na poradnu se mohou obrátit i rodiče, kteří si nejsou jisti 

vývojem svého dítěte nebo ti, kteří potřebují jen 

jednorázovou konzultaci. 

Každá rodina má svého poradce – speciálního pedagoga, 

který spolupracuje s týmem dalších odborníků 

(složení týmu vychází z potřeb rodiny). Poradce 

navštěvuje rodinu v intervalu 1 až 3 měsíce, 

v případě potřeby i častěji. Na první schůzce se 

poradce  seznámí s dítětem i rodiči, informuje 

rodiče o nabízených službách. Společně s rodiči 

se domluví na formách další spolupráce. Každá 

další návštěva se odvíjí podle potřeb rodiny.  

Délka a průběh návštěvy se řídí potřebami a 

přáním rodičů. Poradce s rodiči konzultuje 

jednotlivé postupy práce s dítětem, pomáhá při 

výběru vhodných hraček a rehabilitačních 

pomůcek, poskytuje podněty a návrhy na řešení 

problémů, sociálně právní poradenství a 

zprostředkovává kontakty na další odborníky. 

Veškeré služby jsou poskytovány zdarma. 

Poradnu rané péče můžete kontaktovat na telefonním 

čísle 554 610 402 nebo  737 702 896. Další informace 

získáte i na www.sdk.cz/benjamin. 

INZERCE 

Došel vám kredit na dovolené, 
v zahrani čí? 
Volejte nebo pošlete SMS 
 na číslo 604 620 040. 
 
Ing. Šárka Weissová 
Dobiju do 1 hodiny – vlastní 
terminál 

INZERCE 

Prodej nemovitosti, 
sepisování smluv, finan ční a 
dědické vyrovnání a jakékoliv 
právnické poradenství, 
trestn ěprávní činnost aj. 
 
Ing. Vladimír Weiss 
553 776 201 nebo 739 050 307 

INZERCE 

Pomoc s výcvikem vašich 
čtyřnohých milá čků, porada, 
ukázky, registrace ve 
výcvikovém st ředisku aj. 
 
Ing. Šárka  Weissová 
553 776 201 nebo 604 620 040  
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Lyžařský oddíl SC Pustá Polom informuje  

Sněžný skútr 
V letošním roce  se nám podařilo  s přispěním všech sportovních příznivců koupit starší  sněžný skútr značky  YAMAHA. 
Tento skútr je využíván k úpravě běžeckých stop a lyžařského vleku „Za Sýkorou“, čímž se zlepšily podmínky pro velkou 
lyžařskou veřejnost. Na základě zkušeností  a Vašich připomínek  budeme vytvářet  stále lepší možnosti hlavně 
v množství a trasách běžeckých stop. Také jsme pro Vás připravili   mapky upravených  tras, které jsou k dispozici na 
lyžařském vleku.  
Částka 96 000 Kč byla uhrazena z peněžních prostředků občanů a sponzorů, doplatek ve výši 54 000 Kč bude uhrazen 
postupně z příjmů vleku. Děkujeme všem, kdo nám finančně přispěli a chceme Vám popřát  krásné zážitky v bílé stopě. 
Zůstaňte i nadále našimi sportovními příznivci.  
SKOL! 
Za oddíl lyžování SC Pustá Polom  děkuje ing. Petr Lazecký 

 
Závody v b ěhu na lyžích   

V sobotu 18. února se uskutečnil 3. ročník závodu „Okolo Kozičku“. Sněhové podmínky byly letos víc než dobré a díky 
našemu novému skútru byla trať velmi kvalitně připravena.  A tak se  za krásného slunného odpoledne na startu sešlo 
celkem 27 běžkařů, z toho 20 mužů, 3 ženy a 4 děti. 

I tentokrát byla účast „mezinárodní“. Mezi závodníky byli borci z nejen z Pusté Polomi, ale i z Ostravy, Klimkovic,  

Došlo nám poštou 
 

Chvála ps ům 
 
To jsme rádi, máme svátek, 
denně máme dárek u těch našich vrátek. 
Také víno k naší slávě rozlévají, 
ti venkovští psové, ti se mají. 
 
Jsme rádi velice, 
že nám zdobí ulice. 
 
Dbejte, ať vám váš miláček 
mezi vrátky neutíká. 
Ať ho nestihne osud 
televizního psa – Bobíka. 
 
Až se zima rozplyne, 
všechna krása před našimi vrátky pomine 
(Bude to škoda)? 
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Krásného Pole a Háje ve Slezsku.  
Startovalo se tradičně od lyžařského vleku 

„Za Sýkorou“. Trať vedla směrem k Panskému 
mlýnu, za Jedlovou lávkou doprava na Koziček, 
dále vlevo lesem přes Úhory a nad hájovnou zpět, 
okruh celkem 5,6 km. Muži běželi dvě kola, tj. 11,2 
km.  
 
Jak celý závod dopadl?  

Atmosféra byla bojovná, nálada přátelská, 
výkony vrcholové, trať náročná, závodníci 
bezvadní a buřty skvěle opečené. Z výsledků 
jednotlivých kategorií: 
   
 
  
 

Kategorie „Naděje do 30“ Kategorie „Elita nad 30“ 

1. J. Friedel 0:50:28 Klimkovice 1. J. Čech 0:51:00 Pustá Polom 
2. T. Mindek 0:59:40 Klimkovice 2. M. Silon 1:03:40 Pustá Polom 

Pustá Polom 3. A. Krčmář 1:06:09 Pustá Polom 3. D. Balner 
V. Čech 

1:01:00 
1:01:00 Pustá Polom 

  

  Kategorie „Starci na lyžích“ Kategorie Ženy 

1. O. Víteček 0:57:09 Háj ve Sl. 1. J. Havrlantová 0:48:15 Pustá Polom 
2. P. Lazecký 0:57:42 Pustá Polom  2. J. Hrubá 0:50:06 Krásné Pole 
3. J. Bajgar 1:08:30 Krásné Pole 3. D. Kudelová 0:52:05 Krásné Pole 

 

Kategorie Děti – chlapci Kategorie Děti - dívky 

1. A. Čech 0:35:31 Pustá Polom 1. N. Pausová 0:38:03 Pustá Polom 
2. J. Čech 0:36:27 Pustá Polom 
3. J. Havrlant 0:38:07 Pustá Polom 

 
Všichni jsme si ten den skvěle 
užili a už se těšíme na další 
ročník  

DOUFÁME, ŽE PŘÍŠŤÍ  ROK 
PŘIJDETE I VY!!! 

 
S  pozdravem SKOL! 

se loučí milovníci bílé stopy. 
 
P.S.: Děkujeme pořadatelům, 
zejména paní Ireně Čechové 
a Martě Lazecké za 
organizaci  
a Vaškovi Býmovi a Vojtovi 
Lazeckému za vynikající 
buřty. 
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Pokud máte zájem o zveřejnění příspěvku ve zpravodaji, kontaktujte níže uvedenou redakční radu. Vaše příspěvky  prosím dodávejte nejlépe 
v elektronické podobě. Má-li kdokoli z občanů Pusté Polomi zájem na spolupráci při tvorbě ZPRAVODAJE, je vítán. Máte-li připomínky, náměty, 
rady a doporučení – velmi rádi si je vyslechneme. 
 
Uzávěrka p říštího vydání bude 15.6.2006 
 
Redakční rada: 

Vít Čerbák    Vlastimil Hrádek   Radmila Havrlantová 
Pustá Polom, Na Dvorku 260  Pustá Polom, Krátká 302  Pustá Polom, Podvihovská 77 
email: vit.cerbak@seznam.cz  email:  hradek.v@seznam.cz email: nota.n@seznam.cz 

Tisk:   TERA-ENGINEERING , Jan Kožiál, Klášterní 36, 747 69  Pustá Po lom, Mob.: +420  602 818 488 

„VELKÁ KARNEVALOVÁ SHOW“ 
LETOŠNÍ TÉMA MASEK:  

„MILUJTE SE A MNOŽTE SE“ – ANEB „SVATBA 100x JINAK“ 
 

• PÁRY KLASICKÉ I NEVŠEDNÍ 
• PÁRY CELÉHO SVĚTA OD JEHO VZNIKU AŽ DODNES 
• PÁRY RŮZNÉHO A NERŮZNÉHO POHLAVÍ 
 

25.3. OD 20:00 V RESTAURACI U KRČMÁŘŮ 
VSTUP 150KČ 

SKVĚLÝ PROGRAM, OBČERSTVENÍ A NĚCO NAVÍC! 
 
POKUD JSTE PÁR, KTERÝ TEN DEN SLAVÍ VÝROČÍ SVATBY, NEBO JSTE SNOUBENCI, OZNAMTE TO PŘI KOUPI NEBO 
REZERVACI VSTUPENEK U ŠÁRKY WEISSOVÉ – TEL. 553 776 201 NEBO 604 620 040 

  
 Výsledky Váno čního turnaje  
 ve stolním tenisu  
 konaném dne 26.12.2005 
 
 1.  VIRAG ALEXANDR 
 2.  KLAPETEK VLADIMÍR 
 3.  KREJČÍ PETR 
 4.  JURČ MICHAL 
 


